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Lidová pranostika: Po teplém září zle se říjen tváří 

 

SLOVO STAROSTY OBCE 

Vážení spoluobčané, 

to, co nám nedopřálo počasí počátkem léta, bohatě vynahrazuje nyní na podzim. 
Mnoho zahrádkářů se stále těší z bohaté úrody. Bohužel, stejně jako loni, i letos si 
někteří pletou ludgeřovický potok s odkladištěm nahnilého ovoce, zejména 
jablek. Chci v této souvislosti opakovaně apelovat na tyto „znečišťovatele“, 
aby ovoce dávali tam, kam patří. I nahnilé ovoce nebo zeleninu je možno 
odkládat do kontejneru na bioodpad, který je umístěn v areálu hřiště TJ 
Ludgeřovice. Za tento kontejner platíme nemalé finanční prostředky, tak jej, prosím, 
také náleţitě vyuţívejte.  

Ani v říjnu nebudou utuchat v naší obci stavební práce. Tentokrát je na řadě oprava 
budovy obecního úřadu. Tato akce s sebou ovšem přinese některé zásahy do chodu 
obecního úřadu. Občané se budou muset po nějakou dobu při vyřizování některých 
záleţitostí obrnit trpělivostí. Pochopitelně, jakékoli změny pracovní doby nebo 
případné přesuny zaměstnanců a kanceláří do jiných prostor Vám budeme 
v předstihu oznamovat formou hlášení v obecním rozhlase, oznámením na webových 
stránkách obce, na bezplatné telefonní lince i v obecních úředních skříňkách.  



Z důvodu plošných oprav bude rovněţ omezena doprava na některých místních 
komunikacích. I v tomto případě budou obyvatelé dotčených ulic předem písemnou 
formou upozorněni na omezení v dopravě. Prosím také touto cestou všechny, aby 
upozornění nebrali na lehkou váhu, neboť po dobu oprav bude průjezd některými 
ulicemi zcela znemoţněn.  

V poslední době jsem se několikrát setkal se stížností na nedostatečnou 
údržbu uliček mezi hroby. Přiznám se, že mne tyto stížnosti trošku „nadzvedly 
ze židle“. Každý nájemce hrobu má totiž ve smlouvě v bodě III., odstavec 2 
ustanovení, že se zavazuje udržovat v řádném stavu pronajaté hrobové místo 
včetně uliček. Pro jistotu jsem se ptal také kolegů v okolních obcích, jak je to 
s údrţbou uliček mezi hroby u nich a všichni mi potvrdili, ţe si lidé udrţují hroby i 
uličky zcela sami. Vzhledem k mnoţství hrobů na našem hřbitově si neumím 
představit, kolik bychom vlastně museli mít dalších lidí jako správců pohřebiště, ale 
zcela chápu současného správce, ţe vůbec není v jeho silách se starat ještě o 
uličky…  

Mgr. Daniel Havlík, starosta obce 

UDÁLOSTI V OBCI 

USNESENÍ 
z 19. zasedání Zastupitelstva obce Ludgeřovice (dále ZO), konaného dne 
16.9.2009 od 17:30 hod. ve Společenském domě na Vrablovci 

- ZO vzalo na vědomí platnost zápisu ze zasedání  ZO č.18,  konaného dne 
17.6.2009. 

- ZO schválilo zprávu tajemníka OÚ o kontrole usnesení zastupitelstva obce č. 
21,8,9,17 a 18 . 

- ZO schválilo rozpočtové opatření č.6/2009. 

- ZO rozhodlo neprojednat bod č.5a) programu jednání. 

- ZO schválilo zrušení „Rady obcí pro udrţitelný rozvoj území“. 

- ZO vzalo na vědomí návrh rozpočtu Svazku obcí mikroregionu Hlučínska na 
rok 2009. 

- ZO rozhodlo zrušit anketu „Osobnost obce Ludgeřovice roku 2008“.  

a) ZO rozhodlo v souladu s čl. XIII odst. 5 soutěţních podmínek developerské 
soutěţe nazvané „Centrum sluţeb Ludgeřovice“, o částečné změně soutěţních 
podmínek tak, ţe čl. VI odst.1 textová část, pátá odráţka bude nově znít takto: 

-popis developerské koncepce s uvedením vyuţití jednotlivých prostor a uvedením 
pevné jednotkové ceny za 1m2 převáděných pozemků ke dni uzavření příslušné 
kupní smlouvy, tj. ke dni dokončení stavby a dále závazek investovat do navrţených 
prostor tak, aby ty byly vyuţity dle zadání vyhlašovatele, popřípadě zájemce doloţí 
jiný návrh majetkoprávního vypořádání vlastnických vztahů v rámci zamýšleného 
projektu. K popisu koncepce uvede zájemce osobu či osoby, které budou vyuţívat 
jím navrţené prostory s tím, ţe předloţí rovněţ písemný souhlas těchto osob 
respektovat jím navrţené architektonické a urbanistické řešení, popřípadě zájemce 
předloţí jiný návrh řešení, ze kterého bude zřejmé, ţe bude dodrţen architektonický 
a urbanistický vzhled schváleného návrhu.  

 



b) V souladu s ust. XI odst. 3 podmínek developerské soutěţe „Centrum sluţeb 
Ludgeřovice“, ZO rozhodlo vyzvat zájemce společnost Sample alfa a.s., IČ: 282 
61 038, se sídlem Jeřábkova 1849/6, 602 00 Brno, aby doplnil svůj návrh do 
30.9.2009 tak, ţe v části popis developerské koncepce a v části předkládaného 
majetkoprávního vypořádání uvede, jakým způsobem budou vyřešeny majetkoprávní 
vztahy k pozemkům, které nebudou předmětem směny a nebudou předmětem nájmu 
s tím, ţe zde uvede, zda-li tyto pozemky zůstanou v majetku obce, nebo je hodlá 
zakoupit, či si je ponechá v nájmu. Pro ten případ uvede jednotkovou cenu za 1 m2 

převáděných pozemků či cenu nájmu. Protoţe u některých pozemků má dojít ke 
směně v rozdílných výměrách, uvede, jakým způsobem bude řešeno finanční 
narovnání směňovaných pozemků.   

- ZO vzalo na vědomí, ţe v souladu s usnesením zastupitelstva obce byly  
 občany podávány návrhy k zapracování do nového územního plánu, a to  
v předem stanoveném a zveřejněném termínu do 31.8.2009. Celkem bylo   
podáno 31. návrhů. 

- ZO pověřilo starostu obce, aby po předběţném vyhodnocení  
shromáţděných poţadavků v komisi výstavby a ŢP a vyjádření pověřeného  
pořizovatele svolal pracovní schůzku (aktiv) zastupitelstva k dané věci, před   
schválením konečné osnovy úkolu v zastupitelstvu obce. 

- ZO vzalo na vědomí zprávu starosty o průběhu jednání 19. zasedání ZO 
Ludgeřovice. 

Seznam návrhů, které ZO projednalo, ale hlasováním nebylo přijato žádné 
usnesení: 

- ZO rozhodlo zrušit článek II. odst.1 v dodatku č.7 ke zřizovací listině PO ZŠ a 
MŠ Ludgeřovice a v dodatku č.2 ke zřizovací listině PO MŠ Ludgeřovice. 

- ZO schválilo znění dodatku č.7 ke zřizovací listině PO ZŠ a MŠ Ludgeřovice. 

- ZO schválilo znění dodatku č.2 ke zřizovací listině PO  MŠ Ludgeřovice. 

Za správnost:: Bc.Ing. Jindřich Hudeček, tajemník OÚ Ludgeřovice 
 
Mgr. Daniel Havlík, starosta obce     Mgr. Helena Pipreková, místostarostka obce 

 

Z 19. zasedání zastupitelstva obce Ludgeřovice 

Konalo se 16.9.2009 ve Společenském domě na Vrablovci. Přítomno bylo 14 
zastupitelů, 6 zaměstnanců obecního úřadu, obecní právník a 5 občanů.  

Zastupitelstvo na svém zasedání např.:  

- schválilo úpravy obecního rozpočtu na letošní rok rozpočtovým opatřením, které 
zohledňuje proti plánu více neţ dvoumilionový pokles daňových příjmů 
v důsledku současné hospodářské krize, 

- rozhodlo nevyhlásit osobnost roku 2009 obce Ludgeřovice, a to pro absenci 
vhodného kandidáta, 

- schválilo zásady postupu dalšího jednání s předkladatelem soutěţního návrhu na 
řešení Centra sluţeb Ludgeřovice před rozhodováním o schválení tohoto návrhu. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

AV. 

 



Z veřejného projednávání soutěžního návrhu na řešení Centra služeb 
Ludgeřovice 

Konalo se v sále Obecního domu 7.9.2009. Návrh přítomným občanům představili: 

- Za společnost Sample alfa, a.s., která soutěţní návrh předloţila, Ing. Eduard 
Skaba.  

- Za společnost KANIA a.s., která zpracovatelem  příslušné studie pak Ing. 
Marek Kania (koordinace), Ing. arch. Lukáš Gelnar (návrh architektonického 
řešení), Ing. Jiří Datinský (návrh dopravního řešení). 

 

Z dotazů přítomných občanů bylo zřejmé, ţe se jim předloţený soutěţní návrh 
zamlouvá, ţe vítají to, ţe neřeší jen samotné centrum sluţeb na Menšíkové louce, 
ale ţe nabízí velkorysé řešení nového centra obce na daleko větší ploše zahrnující i 
současnou farskou zahradu a soukromý pozemek a stavbu mezi farskou zahradou a 
ulicemi Hlučínskou a Markvartovickou. Podle soutěţního návrhu by zde mělo 
vzniknout skutečné náměstí,  na něm obchody, pošta, ordinace lékařů, byty , 
dostatečný počet parkovacích míst, dostatek zeleně. Dopravní napojení náměstí, 
Hlučínské a Markvartovické ulice je řešeno dostatečně dimenzovaným kruhovým 
objezdem. Občany příjemně překvapilo i vyjádření Ing. Eduarda Skaby k době 
realizace celého záměru, mělo by to být do několika málo let. 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

AV. 
 

ŠKOLSTVÍ A KULTURA 

Vážení spoluobčané, 

začal nový školní rok, prázdniny utekly jako voda  a já mám tu moţnost udělat 
stručnou rekapitulaci, co vše se ve škole událo nejen během letošních prázdnin, ale 
co se zde událo během posledních tří let. 

Kromě toho, ţe jsme začali vyučovat podle nového školního vzdělávacího programu 
a to v prvním aţ třetím ročníku a v šestém aţ osmé ročníku, zde patří velký dík všem 
pedagogům, tak se změnila dost podstatně   i vizáţ školy. Před třemi lety se nám 
podařilo dokončit alespoň částečně školní hřiště – dvě plochy byly opatřeny umělým 
povrchem a k úplné spokojenosti potřebujeme postavit tělocvičnu, která by řešila i 
zázemí sportovního areálu. Opět jsme podali ţádost o dotaci a doufejme, ţe to letos 
vyjde.  

Energetický audit odhalil  nedostatky , které znamenaly únik tepla, a proto jsme 
usilovali o výměnu oken. To se také podařilo a škola zaznamenala první větší 
úsporu. Dlouholetým problémem byla terasa, která ohroţovala děti po mnoha 
stránkách, např. i probíjením proudu v šatnách. Mokré šatny byly vyměněny za 
moderní skříňkové. Zde lépe chráníme věci ţáků, kteří se o klíč své skříňky starají 
sami. Vše bylo vyřešeno loni, v horních prostorách zastřešené terasy vznikl nový 
nádherný prostor, který byl mnohokrát vyuţit ţáky, obcí – konaly se zde dny obce-ale 
i při různých dalších kulturních příleţitostech. 

V letošním roce proběhla největší akce a to po získání grantu na zateplení školy. Ta 
dostala nový krásný kabát a opět se přispělo k posílení úspor energií. Budovy školy 
jsou propojeny a před zateplením bylo nutno vyřešit problém zadních plechových 
přístřešků. Vybouráním příček a prozděním vznikl v hlavní budově na chodbě nový 



světlý prostor, který bude slouţit především dětem, ale i větším společenským akcím 
např. slavnostnímu ukončení školní docházky a podobně. Všechny tyto akce byly po 
všech stránkách velmi náročné a my jsme rádi, ţe takovou školu máme .  

Ke škole patří i mateřská škola na Vrablovci a zde se podařilo díky rodičům získat  
grant z ČEZu a s pomocí školy a rodičů zafinancovat průlezky a šplhací stěnu. Také 
tady se dokončila výměna oken. Pokoušeli jsme se rovněţ získat dotaci na zateplení 
a tím provést fasádu školky, ale nebyli jsme úspěšní. 

Jistě bych mohla pokračovat s výčtem dalších oprav a úprav, ale občané budou mít 
šanci vše vidět na vlastní oči. Ve škole proběhne začátkem prosince Den otevřených 
dveří,  na který uţ předem všechny srdečně zveme zveme. 

Mgr. Helena Pipreková 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z prvního dne nového školního roku 

Prvního září 2009 bylo uţ od půl osmé před ludgeřovickou školou hodně ţivo. Děti a 
u těch nejmladších i jejich rodiče čekali, aţ se hlavní vchod otevře a začne slavnostní 
zahájení školního roku. Přesně v 8 hodin se  dva měsíce prázdná a tichá hala školy 
zcela zaplnila dětmi a jejich veselým štěbetáním. Na pokyn paní ředitelky všichni 
utichli a školní rok začal. Letos byl tento začátek pro ţáky, jejich rodiče i kantory 
určitě zajímavější neţ minulá léta. Školní budovy provedenými úpravami výrazně 
omládly, jsou zvenku i zevnitř o hodně hezčí a veselejší neţ před prázdninami. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

AV. 
Ročník 1939 oslavil své letošní kulatiny 

Letošní sedmdesátníci z Ludgeřovic, Markvartovic a Petřkovic, tedy z celé 
ludgeřovické farnosti, se 5. září sešli k oslavě svého ţivotního jubilea. Přišlo jich 91, 
jedna spoluţačka přijela aţ z daleké Kanady. Dalších 68 však uţ přijít nemohlo, 
nedoţili se ... 

Setkání zahájili  ve 14.30hod mši svatou v chrámu sv. Mikuláše. Po mši se všichni 
spolu vyfotografovali na schodišti před kostelem. Pak přešli do sálu ludgeřovického 
obecního domu, kde se vzpomínalo, zpívalo, vtipkovalo a pochopitelně také jedlo a 
pilo. Vládla příjemná a uvolněná nálada, bylo to krásné. 

V sále se spolu vyfotografovali ti, kteří v roce 1953 končili povinnou školní docházku 
v 8a třídě ludgeřovické školy, v 8b třídě ludgeřovické školy a v 8. třídách petřkovické 
školy. 

Zábava vydrţela aţ do pozdního večera, ti poslední odcházeli domů po 22. hodině. 
Všichni se odnesli hezké vzpomínky z vydařeného setkání. 

AV. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



SBĚR PAPÍRU 

Dne 22.10.2009 a 23.10.2009 proběhne na Základní škole v Ludgeřovicích sběr 
starého tříděného papíru. Upozorňujeme, ţe se budeme sbírat pouze tříděný papír - 
novinový zvlášť a časopisy s letáky zvlášť. Prosíme všechny občany, aby se i oni 
aktivně zúčastnili této akce. Svázaný starý papír se bude vybírat a váţit v prostorách 
dílen naší školy v odpoledních hodinách ve čtvrtek 22.10.2009 v době od 12.00 do 
16.00 hod. a v pátek 23.10.2009 v době od 7.00 – 8.00 hod.. 

 Těšíme se na Vaši spolupráci. 

 

Sběr kaštanů a žaludů 

Tak jako kaţdý rok i tento školní rok 2009/2010  probíhá v měsíci září a říjnu 
na naší škole sběr kaštanů a ţaludů. Prosíme rodiče, zejména menších dětí, aby jim 
pomohly s případným sběrem. Výherní třída bude ohodnocena. Sběr bude probíhat 
kaţdý pátek v prostorách dílen od 7.00 do 8.00 hod. do konce října. 

Všem účastníkům soutěţe děkujeme.     

Mgr. Vladimíra Lišková 

Jubilanti 9/2009 

 
Štěpánka Stanjeková     - 85 let Ingeborg Polochová    - 80 let       
Alois Kramný    - 80 let                   Lucie Závodná     - 80 let             
 
Všem jubilantům srdečně blahopřejeme! 
 
 
 
Hluchníkova vilka 

Stojí na Hlučínské ulici  poblíţ prodejny HP Trend. Je to bezesporu architektonický 
nejzajímavější a také nejhezčí prvorepubliková stavba v Ludgeřovicích. V roce 1934 
ji postavil pro svou rodinu místní stavební projektant a podnikatel pan Albert 
Hluchník. Na svou dobu byla tato vilka velice moderní, dodnes se dochovala 
prakticky v původní podobě, stále je to krásná stavba.  

Pan Albert Hluchník se narodil v roce 1901 na Hlučínsku v Bolaticích – Borové. 
Vyučil se zedníkem a pak vystudoval brněnskou stavební průmyslovku. S rodinou se 
usídlil v Ludgeřovicích. zaloţil zde stavební firmu a stavěl rodinné domky a to 
zejména v Ludgeřovicích a v Hlučíně. Své profesi a firmě se věnoval i během druhé 
světové války. Těsně po jejím skončení v roce 1945 byl zdivočelými místními 
mladými „gardisty“ bezdůvodně odvlečen do nechvalně známého ostravského Hanke 
lágru a tam zavraţděn. 

Na snímcích pohled na Hluchníkovu vilku, portrét pana Alberta Hluchníka, výřez 
z originálních stavebních plánů vilky, detail fasády vilky se stopami kulek z přechodu 
válečné fronty v dubnu 1945. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

AV. 

 



Letní slavnost na Vrablovci 

Pořádal Klub důchodců Vrablovec v sobotu 29. srpna 2009. Akce se měla konat 
v prostoru před Společenským domem na Vrablovci, pro špatné počasí byla 
přesunuta dovnitř. Jako uţ je na akcích KD Vrablovec obvyklé, bylo připraveno 
bohaté občerstvení a také zajímavý program. Tentokrát si k vystoupení pozvali 
dámský soubor orientálních tanců z Hradce nad Moravicí. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

AV. 

 
 



Velký košt vín s Obecním domě 

Konal se v soboru 29. srpna 2009. Návštěvníci měli moţnost ochutnat 150 vzorků 
vína od firmy ViP PŠEJA ZLÍN. Na organizaci se podíleli Obec Ludgeřovice, 
Hostinec u Zlatého kříţe a pan Jaroslav Robenek. Hrála cimbálová muzika 
„Šajtar“, vystupoval soubor lidových tanců z Ostravy – Poruby. Sál byl plný, 
nálada výborná, vína vynikající. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

AV. 
 
 



SPOLEČENSKÉ ORGANIZACE SE PŘEDSTAVUJÍ 

FFCH 2009: Nejtvrdší dvojici mají v Hošťálkovicích 

 

Poslední sobota měsíce srpna je v Ludgeřovicích tradičním termínem akce 
Firefighters Challenge. Soutěţ je modifikací TFA, čili věrně simuluje počínání hasičů 
při jejich zásahu. Letos byla akce silně ovlivněna trvalý deštěm, který se na trať 
snášel takřka celé dopoledne. Přeháňky se objevovaly také během samotné akce, i 
kdyţ ne jiţ tak intenzivně. Dvojici hasičů tak cestu k úspěšnému dokončení stěţovaly 
nejen silové disciplíny trati, ale i nepřízeň počasí. Počasí ovlivnilo i diváckou kulisu a 
připravený doprovodný program.   

Soutěţní dvojici nejprve čekalo roztaţení dvou „B“ proudů, které navíc zatíţilo i 
přidané závaţí. Po odloţení proudnic za metu se oba přesunuli do malého lesíku, 
aby pomohli z trati odstranit spadlý strom (kulatinu).  Následoval přesun k věţi, na 
kterou bylo posléze nutné za pomocí lan vyzvednout dva barely. Díky počasí se 
nejhorší disciplínou stal přeskok bariéry. Dvojice musela dobře rozváţit své sily a 
zvolit některou z variant. Buď oba zvládnou bariéru přeskočit, nebo jeden druhému 
pomůţe. Třetí moţností bylo pouţití přistaveného ţebříku, který byl ale dále od trati a 
tím vznikala časová ztráta při jeho vyuţití. Neméně náročné bylo i motání hadic do 
kotouče na předposledním úseku trati. Mocnými údery kladivem do závaţí pak 
dvojice finišovala. Bylo nutné pomocí posunu tohoto závaţí zachytit drátek, který 
zastavil elektronickou časomíru. Dvojice mohla konečně vydechnout. 

Letošního ročníku se zúčastnilo třiadvacet soutěţních dvojic, sedmnáct z nich bylo 
z České Republiky, čtyři dvojice vyslalo Slovensko a dvě dorazily z Polska. Umístění 
prvních pěti vypadalo následovně: 

 



Poř. 
St. 
č. 

Dvojice SDH / JSDH / HZS Čas 

1. 21 Tomáš Kernbach, Jan Babulák SDH Hošťálkovice 3:52:40 

2. 6 
Ing. Petr Kozelek, Ing. Jiří 
Mohyla 

JSDH Dolní Benešov 3:58:94 

3. 13 Daniel Kurek, Jiří Broţ SDH Darkovice 3:59:59 

4. 9 Radoslav Jaroš, Roman Jaroš JSDH Ludgeřovice 4:08:59 

5. 22 Václav Tyleček, Tomáš Kollárik HZS MSK ÚO Ostrava 4:16:46 

    

Všechny přihlášené dvojice trať úspěšně dokončily. Dvě dvojice se před konáním 
akce omluvily. Byli mezi nimi i zástupci HZS Přerov, loňští vítězové, kterým v účasti 
bránili jejich sluţební povinnosti. Všechny zúčastněné dvojice získaly taštičku 
s drobnou upomínkou na tuto akci a triko letošního ročníku. Prvních pět získalo 
rovněţ i finanční ocenění. Nejtvrdší dvojicí letošního roku vyslala jednotka Ostrava - 
Hošťákovice. Trať tato dvojice zaběhla pod čtyři minuty a oprávněně se tak radovala 
z titulu. Jejich jména jiţ tak budou navţdy vyryta na putovním poháru této soutěţe. 

David Lange 

 

INFORMACE A OZNÁMENÍ 

 

Dny obce Ludgeřovice 

Ve dnech 25. - 27. listopadu se budou konat Dny obce.Proto uvítáme jakoukoli 
iniciativu ze strany občanů. 

Informace na tel. 553 876 014  u p. Hany Kusynové. 

 

Upozornění 

Upozorňujeme občany, ţe sběr autovraků proběhne dne 13.10. 2009 v Hlučíně , 
v areálu TS Hlučín, s.r.o. na Markvartovické ulici.  

 

Doporučení zákazníkům RWE v případě zvažování změny dodavatele zemního 
plynu 

V poslední době stále častěji dochází k oslovování našich zákazníků 
zprostředkovateli dodávky zemního plynu jiných dodavatelů formou „podomního“ 
prodeje. Na základě zkušeností našich zákazníků můţe být tento způsob prodeje 
v některých případech spojen s určitými riziky, na která bychom Vás chtěli 
upozornit: 

 Nabídky neseriózních zprostředkovatelů nemusí být (jiţ na druhý pohled) 
tak atraktivní, jak je školení prodejci mohou prezentovat 



 Ve smluvních podmínkách se mohu skrývat „háčky“ ať uţ ve formě různě 
nazvaných poplatků (které se často rovnají výši úspor), dlouhých 
výpovědních lhůt či další 

 Slibovaná finanční úspora nemusí být významná. Pokud činí např. 500 Kč 
ročně – můţe zůstat po odečtení vstupních a jiných případně poţadovaných 
poplatků a po vydělení počtem měsíců na zanedbatelné úrovni. 
 

Naléhavě proto doporučujeme vyţádat si veškeré podklady v písemné podobě, 
vše si v klidu a pečlivě přečíst, případně spočítat – porovnat s vyúčtováním 
z minulých období. 

V ţádném případě by zákazník ve vlastním zájmu neměl podepisovat  žádnou 
smlouvu či jiné dokumenty vedoucí ke změně dodavatele bez předchozího 
důkladného uvážení. Při porovnávání výhodnosti nabídky doporučujeme vzít 
v úvahu i další faktory jako jsou šíře doplňkových sluţeb, nabídka produktů, způsob 
komunikace s dodavatelem, existence sítě kontaktních míst, jistota spolehlivosti 
dodávek a komplexnost péče o zákazníky. 

Pokud jste jiţ novou smlouvu podepsali a chcete tento krok vzít zpět, je to 
v případě podomního prodeje v určitém omezeném časovém období ještě moţné – 
dle § 57 Občanského zákoníku. 

S veškerými svými dotazy se můţete obracet na zákaznickou linku RWE 840 11 33 
55, kde jsou naši pracovníci připraveni zodpovědět Vaše dotazy 7 dní v týdnu, 24 
hodin denně. 

 V případě výhrad k postupu při uzavírání smluv či jejich obsahu a práv zákazníka 
je moţné vyuţít poradenské činnosti Sdruţení obrany spotřebitelů. 

 

Poděkování 

     Děkuji všem, kteří přispěli na přípravě a uskutečnění 1. velkého koštu vín, který 
se konal dne 29.8.2009 v sále obecního domu.Zejména děkuji za dobrou spolupráci  
s obcí Ludgeřovice, dále personálu  hostince U Zlatého kříţe a paní Horákové. Na 
této kulturní akci se podíleli: 

Hostinec U Zlatého kříţe, Potraviny Hruška, Květinářství U Verči, Hračky-Papír 
Grichníková,Řeznictví-uzenářství  Pavel David, Taneční soubor Morava, Robenek 
Jaroslav, vinařská firma Pšeja VIP Zlín, chráněné dílny Hrabyně, Ludgeřovické 
těstoviny - Věra Wiplerová, Elektro Firma Elza,Mar. Hory, Rekl. agentura – Bos Can   
Ostrava  3C . 

                                                                                      Jaroslav Robenek 

 
Tištěná verze zpravodaje dále obsahuje: 

- Inzeráty. 

- Informace Obce Ludgeřovice občanům o kontaktech a úředních hodinách 
obecního úřadu a knihovny. 

A. Vjačka 
 

http://portal.gov.cz/wps/portal/_s.155/701/.cmd/ad/.c/313/.ce/10821/.p/8411/_s.155/701?PC_8411_number1=40/1964&PC_8411_p=57&PC_8411_l=40/1964&PC_8411_ps=10#10821
http://www.spotrebitele.info/

